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MEDLEMSHAVERNE 
    

     Velkomst ved formand Anne Mayo 
 
1.   Som dirigent valgtes Niels Ebbesen, som referent valgtes Ebbe Andersen 
      Dirigenten konstaterede, at generalforsamlingen var lovligt indkaldt. 

 32 haver var repræsenteret. 
 
2.   Bestyrelsens beretning vedlagt. 

- Et hovedemne var de mange indbrud, der har fundet stede i løbet af vinteren 22-23. Der 
har været politiovervågning, dette ophørte ved vandåbningen. Formanden opfordrede 
havelejerne til jævnlige besøg, specielt efter sæsonens afslutning.  

- Der blev budt velkommen til de nye lejere i haverne nr. 1, 20, 21, 43, 52, 54 og 61. 
- Bestyrelsen vil holde øje med, at haverne med tilhørende huse bliver rimeligt vedligeholdt, i 
- tilfælde af misligholdelse vil sagen blive overgivet til Haveselskabet, som er udlejeren. 
- Hegnet til indkørselsvejen er blevet færdigt, tak til Anna Stamakatis, som har trukket et stort 

             læs. 
 

Spørgsmål fra salen om mulighed for overvågning af området som værn mod nye indbrud. Det 
er ikke muligt, men det står den enkelte lejer frit for at etablere overvågning på egen grund. 

 
Forsamlingen takkede formand og bestyrelse for indsatsen i forbindelse med indbruddene. 
 
Beretningen blev godkendt. 

 
3.   Anna Stamakatis fremlagde regnskab og budget. 
      Trykfejl i regnskabet øverst i sidste kolonne: Årstal rettes til 2023. 
 

  Regnskab 2021  Budget 2022  Regnskab 2022 Budget 2023 
 

Rep/vedligehold 187.452,57         169.875,00   135.589   50.000  1 

Møder               3.231,50              9.000,00   6.018   9.000   

Adm.               1.176,00              1.500,00   1.356   1.500   

TOTAL udgifter          191.860,07         180.375,00   142.963   60.500   

Tilskud til drift             50.000,00            50.000,00   50.000   50.000   

Ekstraordinær 
indtægt     10.625   2 

Overskud -141.860,07 -130.375,00  (82.338)  (10.500)  

Kapital 207.824,50            77.449,50   125.060   114.560   

 Regnskab 2021  Budget 2022   135.589   50.000   

         
         Revisor Niels Ebbesen godkendte regnskabet. 
         Forsamlingen godkendte regnskabet. 
 
4.   Ingen indkomne forslag. 
 
5.   Budget 2023 blev vedtaget. 
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6.   Halldór Færch var forhindret i at deltage i mødet, så Anna Stamakatis fremlagde hans forslag til 
      ændring af reglementet i forbindelse med lejerskift. 
      Generalforsamlingen tog ændringen til efterretning. 
 
7.   Formand Anne Mayo blev genvalgt. 
 
8.   Bestyrelsesmedlemmerne Halldór Færch, Anna Stamakatis og Lise Skjerbæk blev genvalgt. 
 
9.   Suppleant Susanne Schiødt blev genvalgt 
 
10.  Revisor Niels Ebbesen blev genvalgt. 
 
11.  Evt. 

- Minimumsalder for at stå på venteliste til en have er 18 år. 
- Opfordring fra salen til bestyrelsen om at medtænke biodiversiteten i deres arbejde. 
- Frederiksbergafdelingen afholder søndag d.18. juni en rundvisning i Haveselskabets Have 

ved Anne Marie Sørensen (have nr. 29) og besøg i nogle af medlemshaverne. Der kommer 
opslag i Havebladet. 

- Spørgsmål om hvad Haveselskabets intentioner er med Have 42. Lejer fortæller, at der 
kommer en havearkitekt på, men haven er ikke tænkt som rådgivningscenter eller 
inspirationsområde. Her henvises til Haveselskabets service. Alle er dog velkomne til at 
kigge indenfor, når lågen er åben. 

- Bestyrelsen opfordrer alle til at komme med ideer til fælles arrangementer. 
- Der blev udtrykt ønske om adgang til medlemmernes telefonnumre, men det tillader loven 
- ikke. Den enkelte havelejer kan selv udveksle numre med andre havelejere, som man 

ønsker mulighed for at kontakte. 
 
 
Mødet sluttede kl. 20 
        
       
       
 
 


